
Griffie 

  

Van: 

EN 

: n 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Verzonden: 
vrijdag 

5 

april 

2024 13:25 

Aan: 

Raadsleden 

Onderwerp: 
Beëindigen 

contract Kwintes 
(vorige 

mail was niet 
volledig) 

Geachte 
raadsleden, 

Hierbij 
wil ik 

mijn grote 
zorg uitspreken 

over het 
feit 

dat u de inzet van Kwintes 
in 

Woerden 
gaat beëindigen. 

Weet 
u wat voor 

consequenties 
dit kan 

gaan 
hebben? 

In eerste 

plaats 
voor alle cliënten die nu 

begeleid 
worden door Kwintes. 

Maar ook voor 

familieleden, buren, 
de 

overige hulpverlening, 
de 

maatschappij 
en 

uiteindelijk 
ook voor de financiën 

van de 
gemeente 

Woerden. 

Als 
gepensioneerd 

ambulant 
hulpverlener 

ben ik 
vrijwilliger bij 

een cliënt van 
Kwintes 

in Woerden. 

Het 
afgelopen jaar 

heeft 
[ 

een 

goed 
contact 

opgebouwd 
met de medewerker van Kwintes. Door de soms 

wisselende inzet van professionals om 

B 
neen is dit niet vanzelfsprekend. 

Door nieuwe 
problemen 

in 

Bl privé 
situatie 

ging 
het wat minder 

goed 
met 

BM 
De 

boodschap 
dat de 

begeleiding 

van 
Kwintes 

wordt 
stopgezet 

heeft de 
situatie 

verergert. 

PE 
is 
oenieuw aangemeld bij 

Altrecht: 
op 

dit 
moment 

is de 
wachttijd nog 

87 
dagen. 

En dit maar 1 voorbeeld. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Als 

B 

ben ik 
zojuist 

enkele weken 
in 

Kampen 
geweest 

omdat 

BMpsychotische 
klachten 

kreeg 
en 

in 
crisis 

raakte. 
Gelukkig 

kon 
Il 

direct terecht 
bij 

de GGZ en is er nu vanuit de GGZ ambulante 
begeleiding ingezet. 

Hiermee 

heeft 

MN 

weer de 
regie 

en kan 
(en 

wil 

B 

ook 
weer) zelfstandig 

verder. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Als ambulant 
begeleider 

weet ik hoe 
belangrijk 

Ambulante 
Begeleiding 

is. Dit houdt mensen 

langer 
stabiel 

(hoe 

wankel soms 

ook) 
en voorkomt in veel 

gevallen 
dat er meer 

(duurdere) zorg nodig is. 

Zojuist 
las ik 

in 
de Volkskrant dat Nederlanders 

in 

psychische 
nood veel te 

lang op wachtlijsten 
staan. Hiermee is de 

kans 
groot 

dat hun 
problematiek verergert. 

Nu is het al zover dat GGZ 
instellingen geen plek 

meer hebben voor lichte klachten. Hiermee wordt de rol van 

Ambulante 
Begeleiding nog groter/zwaarder. 

Gespecialiseerde 
Ambulante 

begeleiding vanuit 
de 

GGZ, 
zoals 

Kwintes is 
en 

blijft 
dus heel 

belangrijk. 

Deze 
zorg 

kan dus niet zo maar door iedere andere 
zorginstelling 

worden 
overgenomen. 

Ik hoor dat Abrona cliënten over wil nemen. Denkt u echt dat Abrona 
dezelfde 

kwaliteit van 

zorg 
kan bieden aan 

deze 
specifieke doelgroep 

met 

psychiatrische problemen? 

Nee, zij 
hebben deze 

expertise 
absoluut 

niet 
in huis. 

De 
meeste medewerkers 

(en 
ik 

spreek uit ervaring) 
hebben 

deze kwaliteiten niet 
in 

huis, 
willen het misschien wel 

uitproberen 
….. 

Specifieke 
kennis en 

ervaring 
met 

GGZ is 
echt een 

vereiste 
om 

goede hulp 
aan deze kwetsbare 

doelgroep 
te bieden. 

Zij 
mogen 

niet de 
dupe zijn 

van de wens van u om elders 
goedkoper 

uit 
te 

zijn. 

Om daarna over enkele 
jaren 

te concluderen dat het aantal verwarde en niet benaderbare 
personen 

in 
Woerden 

sterk is 
toegenomen. 

Een mailtje 
sturen heeft vast 

geen zin, 
dacht ik 

eerder, 
toen ik het 

nieuws 
hoorde. 

Maar het laat me maar niet 
los, 

het is zo 

zorgelijk, 
ik kan dit niet zomaar laten 

gebeuren. 

Alstublieft, 
ga 

ik 
gesprek 

met 

deskundigen, 
laat u 

goed voorlichten, kijk 
niet alleen naar uw 

portemonnee 
en neem 

niet weer 
beslissingen 

voor de korte 
termijn, 

dit alles over de 
rug 

van deze toch al zo kwetsbare 
doelgroep. 



Met vriendelijke 
maar zeer 

zorgelijke groet, 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)


